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Z á p i s 

 
z 16. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 21. 10. 2010 od 9 hod. v zasedací místnosti (N1.118) 
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Rudolf Fiala, Ing. Aleš Gonák, Josef Marek, Ing. Vladimír Záleský 
 
   
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů       p.Dlab 
4. Informace o připravovaném projektu „Modernizace odbavovacího zařízení“ 

Ing. Matějec 
5. Seznámení s „Plánem zimní údržby“ r.2010/11   Ing. Zima, Ing. Štěpán 

 
6. ZUR Královéhradeckého kraje – aktuální informace o stavu pořízení zásad, obsah stanoviska MMR, 

termín a proces veřejného projednání zásad, resp. proces řízení opatření obecné povahy. 
Ing. Háp, P. Hofmanová, Ing. Pacák 

 
7. Poznatky z provozu  integrace a optimalizace veřejné autobusové dopravy na 2/3 KHK od 13.6.2010 

a návrhy na opatření     Ing. Matouš, Ing. Jurček, p. Sitora 
 

8. Rozsah dopravní obslužnosti na rok 2011 na území Královéhradeckého kraje   
 
        p. Dlab 

 
9. Různé 
 
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné členy a hosty zasedání. 
 
K bodu l 
Zahájení  
 
Přítomno bylo 8 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 16. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
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Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
 
 
Návrh -  schválení přizvaných hostů na 16. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
 
Přizvaní hosté: 
Pan Ing. Miloš Štěpán – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Petr Zima – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Ing. Jiří Matějec – odborník, poradce na karetní systémy v dopravě 
Pan František Čepek – Odbor dopravy a silničního hospodářství 
Pan Denis Sitora – OREDO s.r.o. 
Pan Ing. Pavel Matouš – OREDO s.r.o.  
Pan Ing. Tomáš Jurček – OREDO s.r.o. 
Pan Ing. Petr Háp – Odbor územního plánování a stavebního řádu 
Pan Ing. Milan Pacák - Odbor územního plánování a stavebního řádu 
Paní Mgr. Pavla Hofmanová - Odbor územního plánování a stavebního řádu 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl pana Ing. Miroslava Uchytila 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      8 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkolů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Body z předchozího výboru dopravy byly splněny. 
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Pan Vlastimil Dlab, předseda výboru navrhnul přehození bodu Informace o připravovaném 
projektu „Modernizace odbavovacího zařízení“ s bodem Seznámení s „Plánem zimní údržby“ r. 
2010/11.  
 
 
K bodu 5 
Seznámení s „Plánem zimní údržby“ r. 2010/11  
 
Návrh – Seznámení s „Plánem zimní údržby“ r. 2010/11  
 
Pan Ing. Petrem Zíma, seznámil přítomné s Plánem zimní údržby za období 1.11.2010 – 
31.3.2011.  
 
Prezentace tohoto bodu, přílohou zápisu. 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 USNESENÍ 16/31/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Seznámení s ,,Plánem zimní údržby“ r. 2010/11 

 
 
 
 

K bodu 4 
Informace o připravovaném projektu „Modernizace odbavovacího zařízení“  
 
Návrh – Informace o připravovaném projektu „Modernizace odbavovacího zařízení“  
 
Prezentaci přednesl pan Ing. Jiří Matějec, který členy výboru seznámil s projektem 
„Modernizace odbavovacího zařízení“. Jako, odborník na karetní systém v dopravě představil 
výhody, základní funkčnost, nové technologie i plánované vybavení kontaktních míst k tomuto 
projektu.  
 
K 16. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal pan Petr 
Uzel. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 USNESENÍ 16/30/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informace o připravovaném projektu ,,Modernizace odbavovacího zařízení“ 
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K bodu 6 
ZUR Královéhradeckého kraje – aktuální informace o stavu pořízení zásad, obsah 
stanoviska MMR, termín a proces veřejného projednání zásad, resp. proces řízení opatření 
obecné povahy.  
 
Návrh – ZUR Královéhradeckého kraje – aktuální informace o stavu pořízení zásad, obsah 
stanoviska MMR, termín a proces veřejného projednání zásad, resp. proces řízení opatření 
obecné povahy.  
 
Vystoupili Ing. Milan Pacák – vedoucí odboru územního plánování a stavebního řádu a Ing. Petr 
Háp, vedoucí oddělení územního plánování. Přítomným představili dosavadní výsledky 
v postupu prací na pořízení Zásad územního rozvoje Královéhradeckého kraje a věnovali se i 
problematice některých konkrétních řešení na úseku dopravy, a to jak v oblasti rozvoje silniční 
tak i železniční sítě.  
Současně byla přítomným i přiblížena problematika způsobu zapracování záměrů vyplývajících 
z Generelu silniční dopravy Královéhradeckého kraje.   
Poté proběhla diskuze a byly zodpovězeny dotazy přítomných. 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 USNESENÍ 16/32/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  ZUR Královéhradeckého kraje - aktuální informace o stavu pořízení zásad, 

obsah stanoviska MMR, termín a proces veřejného projednání zásad, resp. 
proces řízení opatření obecné povahy. 

 
 
Pan Vlastimil Dlab, předseda výboru navrhnul sjednocení bodu Poznatky z provozu integrace a 
optimalizace veřejné autobusové dopravy na 2/3 KHK od 13.6.2010 a návrhy na opatření  
s bodem Rozsah dopravní obslužnosti na rok 2011 na území Královéhradeckého kraje.  
 
 
K bodu 7 
Poznatky z provozu integrace a optimalizace veřejné autobusové dopravy na 2/3 KHK od 
13. 6. 2010 a návrhy na opatření  
Rozsah dopravní obslužnosti na rok 2011 na území Královéhradeckého kraje  
 
Návrh – Poznatky z provozu integrace a optimalizace veřejné autobusové dopravy na 2/3 KHK 
od 13. 6. 2010 a návrhy na opatření  
Rozsah dopravní obslužnosti na rok 2011 na území Královéhradeckého kraje  
 
Pan Denis Sitora, Ing. Pavel Matouš a Ing. Tomáš Jurček, technologové společnosti OREDO 
s.r.o. projednali další nové poznatky ohledně integrace a optimalizace veřejné autobusové 
dopravy.  
 
Nyní zpracovávají první výstupy z odbavovacích zařízení za měsíc září 2010, dále sledují 
vytížení nově zavedených spojů s tím, že celkové vyhodnocení zatím nelze předložit. 
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Technologové podali informace k plánovaným prosincovým změnám, kdy tzv. tragické spoje 
zcela zruší, spoje, které nikdo za tři měsíce zpětně nevyužil a jejich tržba je v hodnotách nuly. 
 
Společnost OREDO bude nyní více naléhat na dopravce Královéhradeckého kraje, aby začali 
využívat menší autobusy.  
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0  
         Zdržel se -  0 
 
 USNESENÍ 16/33/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Poznatky z provozu integrace a optimalizace veřejné autobusové dopravy na 2/3 

KHK od 13. 6. 2010 a návrhy na opatření. 
Rozsah dopravní obslužnosti na rok 2011 na území Královéhradeckého kraje. 

II.  d o p o r u č u j e  
  Dozorčí radě společnosti OREDO s.r.o. provést úpravy pro splnění stanoveného 

finančního plánu kraje. 
 
 
 
K bodu 6 
Různé  
 
Návrh – Návrh rozpočtu kapitoly 10 doprava na rok 2011 
 
Předseda Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje pan Vlastimil Dlab 
předložil návrh rozpočtu kap. 10 doprava na rok 2011. 
Na SÚS KHK by mělo být připsáno 361mil. Kč, autobusové dopravě 263mil Kč a drážní 
dopravě 361mil. Kč. Částky zatím nejsou odsouhlaseny. 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
  
 
USNESENÍ 16/34/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Návrh rozpočtu kapitoly 10 doprava na rok 2011. 
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Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 12:00 hodin jednání ukončil.  

  
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Tereza Josefová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


